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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 
 

PENSIONÄRSRÅDET 
 

 Utdragsbestyrkande  

 

Plats och tid  Lugnet mötesplats kl. 13.30-16.00 

Beslutande   
Ledamöter Ordförande Lena Blomgren (S), Iréne Apelqvist PRO, Kerstin Boije PRO, 

Ann-Marie Lundell PRO, Birgitta Lindh Breman SPF, Lars-Göran Caesar 

SPF, Barbro Nilsson SKPF, Mona Larsson SKPF, Arne Edvinsson RPG 

 
Tjänstgörande ersättare Chatarina Caesar (L) istället för Per Gunnar Lindahl (M), Sixten Broberg 

PRO istället för Christina Jansson PRO, Karlolof Fernow SPF istället för Ulla 

Johansson SPF, Jan Harrysson SPF istället för Lars Johansson SPF 
Övriga närvarande 
 

 
Ersättare Maj Ader (KD), Jörgen Johansson PRO, Ulla Sjöström PRO, Inger Pettersson 

PRO, Bertil Karlsson SPF, Katarina Hjalmarsson SKPF, Rosemary Wahlgren 

SKPF, Kerstin Nordenstam RPG 

 
Tjänstemän Paula Evertsson administrativchef § 10 och § 12, Beatrice Nilsson Jonsson 

enhetschef och Ulrika Fredriksson värdinna § 9, Ingela Wälitalo 

utvecklingsledare § 12, Ann-Christin Olsson administratör 

 
Justering  
Justerande Lars-Göran Caesar 
Plats och tid Stadshuset 2019-10-02 
Paragrafer 8-13 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Underskrifter  
Sekreterare  

 Ann-Christin Olsson 

Ordförande 
 

 Lena Blomgren 

Justerande 
 

 Lars-Göran Caesar 

 

2019-09-18 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

 
 

ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännages genom anslag i tre veckor. 

 
Organ Lidköpings kommunala pensionärsråd 

Sammanträdesdatum 2019-09-18 

Datum när anslaget sätts upp 2019-10-02 

Datum när anslaget tas ner 2019-10-24 

Förvaringsplats för protokollet Vård & Omsorg, Stadshuset, Lidköping 

Underskrift  

 Ann-Christin Olsson 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 8 

 

Ändring i ärendelistan 

SAMMANFATTNING 

Ordförande Lena Blomgren föreslår att punkten ”Tidplan för 

pensionärsrådets och dess arbetsutskotts sammanträden 2020”  läggs till i 

ärendelistan. 

BESLUT 

Pensionärsrådet godkänner att punkten läggs till i ärendelistan. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 9 

 

Information om Lugnet 

SAMMANFATTNING 

Beatrice Nilsson Jonsson enhetschef och Ulrika Fredriksson värdinna berättar 

om Lugnet och mötesplatsen. 

Beatrice började som ny enhetschef i januari i år och ska ersätta nuvarande 

enhetschef Ingela Nilsson som ska gå i pension. 

Lugnet är ett äldreboende med 27 lägenheter fördelat på tre avdelningar.  

 

De olika professionerna som arbetar på Lugnet och i hemvården är 

undersköterskor, sjukskötskor, arbetsterapeut och sjukgymnast. Totalt är det 

53 personer anställda. 

Det finns ett SPA där man kan få fotvård och klippa sig, fotvårdsspecialist 

och hårfrisörska kommer utifrån. 

 

Mötesplatsen öppnade för ca 1 1/2 år sedan. Det är två värdinnor som arbetar 

där, Ulrika Fredriksson och Pia Bill. Ulrika berättar att på tisdagar, onsdagar 

och torsdagar har de aktiviteter på mötesplatsen. De har bland annat 

sittgymnastik, gudstjänst, bingo, musikunderhållning och våffelcafé. 

 

Fråga ställs om det kommer många gäster utifrån? Ulrika svarar att det är 

några, men de flesta kommer från pensionärslägenheterna som ligger bredvid 

Lugnet. 

Fråga ställs hur många lunchgäster det brukar vara? Ulrika svarar att det är 

väldigt olika, men ungefär mellan 13 och 20 gäster. Hon berättar också att 

maten lagas på plats. 

 

Arbetslagen i hemvården från Örslösa och Tun utgår ifrån Örslösa-Lugnet. 

Tidigare utgick personalen som arbetade i Tun utifrån lokaler i Tun. Paula 

talar om att man gjort denna ändring för att just nu är det fler i området runt 

Örslösa som behöver hjälp och då får personalen som utgått från Tun även ta 

ärenden i Örslösa. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 10 

 

Införande Matkasse 

SAMMANFATTNING 

Paula Evertsson administrativchef informerar. 

Matkassen kan beställas som en servicetjänst men går också att få på 

biståndsbeslut från och med september 2019 med första leverans i oktober. 

Det går att beställa upp till 3 portioner/vecka till en kostnad av 60 kr per 

portion. 

Fråga ställs varför det bara går att beställa 3 potioner/vecka? Paula svarar att 

till att börja med har projektgruppen valt att göra så för att se hur stort 

intresset är. 

Förslag ges att det är bra om det står på beställningslappen vilka andra 

tillbehör som är bra att ha hemma för veckans rätter. Paula tar med sig det. 

Fråga ställs var menyn finns? Paula svarar att den finns på Seniorcenter. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 11 

 

Tidplaner för Pensionärsrådets och dess arbetsutskotts 
sammanträden 2020 

SAMMANFATTNING 

Förslag på tidplaner för Pensionärsrådets och för Pensionärsrådets 

arbetsutskotts sammanträden 2020 delas ut till samtliga mötesdeltagare.  

BESLUT 

Lidköpings Pensionärsråd fastställer tidplanen enligt utarbetat förslag för 

Pensionärsrådets sammanträden 2020: 

 

Onsdagen den 11 mars kl. 13.30   

Onsdagen den 13 maj kl. 13.30 

Onsdagen den 16 september kl. 13.30  

Onsdagen den 25 november kl. 13.30 

 

Lidköpings Pensionärsråd fastställer tidplanen enligt utarbetat förslag för 

Pensionärsrådets arbetsutskotts sammanträden 2020: 

 

Tisdag den 21 januari kl. 08.00 

Onsdagen den 19 februari kl. 10.00 

Onsdagen den 18 mars   kl. 08.00  

Onsdagen den 22 april kl. 10.00 

Onsdagen den 27 maj kl. 10.00  

Onsdagen den 19 augusti kl. 08.00 

Onsdagen den 23 september  kl. 10.00 

Onsdagen den 4 november kl. 08.00 

Onsdagen den 2 december kl. 10.00 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 12 

 

Information Platssituationen 

SAMMANFATTNING 

Paula Evertsson administrativchef och Ingela Wälitalo utvecklingsledare. 

 

Paula informerar om de olika boendeformerna som finns i kommunen. 

Seniorboende från 50-55 år för att få bo, Pensionärslägenheter +65 år, 

Trygghetsboende +65 år, det måste finnas en gemensamhetslokal för 

aktiviteter och måltider och en värd/värdinna 2 timmar per dag. Äldreboende 

och Demensboende är behovsprövat av en biståndshandläggare.  

I dagsläget är det en liten kö till äldreboende och demensboende. Till övriga 

boendeformer är det längre kö. 

Behovet av bostäder och insatser kommer att öka eftersom ålderskategorin 

80+ kommer att öka. 

Genomsnittsåldern på trygghetsboende i Lidköpings kommun är i dag 82,5 

år. 

 

Ingela informerar om att genomsnittlig väntetid till särskilt boende redovisas 

till Socialstyrelsen en gång om året. Ingela berättar att mätningen görs från 

januari till juni och tiden räknas från det att en person ansöker om särskilt 

boende tills att personen fått sitt första erbjudande. 

Väntetiden från tidigare år har i Lidköping varit som följer: 2015 var det 12 

dagar, 2016 var det 11 dagar, 2017 var det 20 dagar och 2018 var det 19 

dagar. I år visar statistiken att Lidköping har 41 dagars väntetid. Anledningen 

till detta är bland annat att 11 personer har väntat ca 100 dagar och av dessa 

har 5 personer från annan kommun ansökt om plats på särskilt boende i 

Lidköping. Handläggningstiden blir då lite längre. Det var även några par 

makar som önskade få bo på samma boende vilket gav längre väntetid. Om 

man skulle ta bort dessa 11 personer ur statistiken så ser väntetiden ut som 

tidigare år. 

 

Presentationsmaterialet ”Bostad för äldre” bifogas till protokollet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-09-18 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

 

§ 13 

 

Övrigt 

SAMMANFATTNING 

Ett önskemål om fria broddar och renskottade övergångsställen lämnas från 

PRO till politiker och tjänstemän. Ordförande Lena Blomgren tar emot 

önskemålet och ber att få återkomma med svar till pensionärsrådet. 

 

Lena Blomgren läser upp synpunkten och svaret gällande engångsartiklar på 

mötesplatserna som lämnades på pensionärsrådets möte den 15 maj 2019. 

Svaret från Gunilla Larsson, miljösamordnare Vård & Omsorg, och Anna 

Paulsson, miljösamordnare Intern Service, lämnas ut till alla på mötet. 

 

Pensionärsrådet undrar varför man har valt att bygga en tredje våning på 

Östhaga i stället för ett nytt hus framför Östhaga där parkering är i dag? 

Lena talar om att man får mer för pengarna genom att göra på detta sätt och 

att det istället kommer att anläggas en trädgård, sinnenas trädgård, där 

parkeringen är i dag. 

Lena berättar också att vård- och omsorgsnämnden kommer att ta beslut om 

nytt namn på Östhaga vid nästa nämnd. 

 

Fråga ställs vad för verksamhet som kommer att finnas på våning 3 på 

Östhaga? Lena och Paula svarar att det kommer vara korttid, växelvård, 

dagverksamhet och en demensboendeavdelning. 

 

Fråga ställs om kommunen ska köpa kyrkan vid Östhaga? Nej, men önskemål 

finns att köpa matsalen som tillhör kyrkan. 

 

Fråga ställs om Vård & Omsorg ska ta bort ytterligare korttidsplatser? Lena 

svarar att det varit många tomma platser men beslut är inte taget på att stänga 

fler. 

 

Fråga ställs hur det gick med ministerbesöket och vad syftet var med 

besöket? Lena svarar att det var ett väldigt lyckat besök. Syftet med besöket 

var att de skulle redogöra för budgeten som skulle komma och informera om 

det som rörde pensionärerna i budgeten. 

 

 

 

 

 

 


